Almsafer



Terms and Conditions

- 1. The offer valid from 5 June to 14 June 2023.
- 2. The offer is only valid for SAB Credit Cards except "My Card" and "Umlaty".
- 3. Stay & travel period is open with no blackout dates.
- 4. The offer is valid for one hotel only and one flight booking only per customer.
- 5. Cardholder must enter code "SAB23" in the voucher code box and click on 'Apply' before moving to the payment screen.
- 6. The offer is not valid for booking from travel agents/agencies.
- 5. The offer is valid for the total booking amount, excluding VAT.
- 8. The offer is valid only on bookings that is paid immediately.
- 9. This offer cannot be combined with any other offer or Apple/mada pay purchases.
- 10. Customer complaints relating to the offer, must be raised within 5 days of the last day of the offer by calling 8001248888.

الشروط والأحكام

- يســري العرض من 5 يونيو حتى 14 يونيو 2023.
- 2. يســري العرض عند اســتخدام بطاقــات الأول الائتمانية باســتثناء "بطاقتي" و "عملتي".
 - تواریخ السـفروالدقامة مفتوحة بحون تاریخ محدد.
- 2. يســري العرض على حجز واحد فقط لحجوزات الفنادق وحجز واحد فقط لرحلات الطيران لكل عميل.
- اً. علـى العميــل إدخال الكــود (SAB23) في مربع رمــز القســيمة والضغط على التطبيق قبل الدفع.
 - 6. العرض لاينطبق على وكلاء / وكالات الســفر.
 - آ. يســري العرض على المبلغ الإجمالي للحجوزات، ولا يشــمل الضريبة.
 - 8. يســرى العرض لخيار الدفع المباشر فقط.
- 9. لا ينطبــق العــرض بالتزامــن مع أي عرض آخر أوعند اســتخدام Apple Pay أو mada Pay.
- 10. شــكاوى العمــلاء الخاصة بالعــرض، يجب رفعهــا في غضون 5 أيــام من اليوم الأخيــر للعرض عبر الاتصال على 8001248888.



